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Referat af bestyrelsesmøde i Distrikt Fyn 
Virtuelt møde – 15. februar 2025 – kl. 10:00 

 
Deltagere: Jens, Jørn, Poul, Jørgen 
Afbud:  Beata 
 
 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde. 
Referatet fra sidste møde godkendtes uden bemærkninger. 
 

2. Generel orientering 
a. Siden sidste møde, var Klaus Brøndum udtrådt af bestyrelsen for at 

hellige sig andre aktiviteter. 
b. Ved midtvejsmødet annoncerede Forbundet en stigning i kontingent 

på 70 kr. Da alting er steget, og kontingentet ikke er blevet sat op i 
en årrække, var det ikke uventet. Det forventes, at stigningen vil ske 
via forhøjet bordafgift. 

c. Fynske Imp-par var aflyst, da der kun var tre tilmeldte par.  
Da der stadig var to ledige pladser (til den landsdækkende turnering, 
der afholdes 27/9), ville Jørn åbne for tilmelding i Mbridge. 

d. Da der kun var et par tilmeldt til SeniorPar, forventes denne 
turnering også aflyst. 

e. Rød Klub havde givet en del problemer i denne sæson, da bl.a. en 
tilmeldt klub ikke havde kunnet stille par. Bestyrelsen ville derfor 
overveje, om denne turnering har udspillet sin rolle? 

f. Forbundet lancerer på et virtuelt møde i slutningen af måneden et 
nyt initiativ med titlen ”Breddeambassadør”.  
Jens ville tale med DbF, om distriktets rolle, da det var uklart, hvad 
initiativet omfattede. 
 

3. Regnskab 
Poul havde udsendt et udkast til regnskab og budget. Det blev taget til 
efterretning, på han ville gå videre til revisoren med det. 
Poul bekræftede, at over halvdelen af distriktets midler går til betaling af 
pladser ved diverse forbundsmesterskaber, og at betalingen opkræves, 
hvad enten vi er i stand til at sende deltagere til de pågældende 
mesterskaber eller ej. 
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4. Generalforsamlingen 
GF skal afholdes inden 15. maj. Jens ville snakke med John Oris om evt. 
reservation af Bridgehuset d. 2. maj. 
 

5. Hvad gør vi nu? 
Poul og Jørn var på valg, og ønskede ikke genvalg. Jens ønskede af 
helbredsmæssige grunde at stoppe. 
Beata og Jørgen var ikke på valg, men Beata havde overfor formanden 
givet udtryk for, at hun ønskede at stoppe. Jørgen havde tidligere givet 
udtryk for, at han ønskede at stoppe af helbredsmæssige grunde, men at 
han var villige til at blive for at sætte en efterfølger ind i sagerne. 
Jens ville tale med DbF om, hvordan den eksisterende bestyrelse skulle 
forholde sig i aktuelle situation. 
 

6. Næste videomøde 
Det aftaltes, at vi holdt næste møde lørdag d. 8 marts kl. 10:00.  
 

7. Eventuelt - Herunder Reinholdt. 
Reinholdt Bridge, der beskæftiger sig med arrangement af bridgerejser, 
og er registreret som klub med 48 medlemmer øst for Storebælt, havde 
anmodet om at blive overflyttet til Distrikt Fyn. 
Jens oplyste, at overflytningen var godkendt af HB, samt at vi ikke skulle 
gøre noget i den anledning. 
 
Mødet afsluttedes kl 11:10. 
 
Jørgen Olsen 
 


